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Protokół Nr 26/2021 

z posiedzenia komisji budżetowej odbytego w dniu 19 października 2021r. 

  

 Posiedzenie komisji otworzyła przewodnicząca komisji Jadwiga Łopatowska 

i przewodniczyła posiedzeniu. 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji zgodnie z załączoną listą obecności do 

niniejszego protokołu. 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Stanisław Strąk i Skarbnik Miasta i Gminy 

Krzysztof Cieślak. 

 

Porządek posiedzenia : 

1. Wydanie opinii o projektach uchwał w sprawie: 

a. ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Gminy Pierzchnica oraz zwrotu 

kosztów podróży; 

b. ustanowienia zasad wypłaty diet przewodniczącym organów wykonawczych 

jednostek pomocniczych Gminy Pierzchnica; 

c. zmian w budżecie Gminy na rok 2021; 

d. zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pierzchnica na lata 2021–2036. 

2. Sprawy różne.  

 
Ad.1.a)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie  

            ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Gminy Pierzchnica oraz zwrotu kosztów 

podróży i poprosiła Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że w sąsiednich gminach jak Morawica, Daleszyce, 

Chmielnik radni otrzymują diety w formie ryczałtu miesięcznego. Powiedział, że różnie się to 

kształtuje w poszczególnych gminach i przedstawił wysokość diet z poszczególnych gmin, 

które wymienił. Powiedział, że proponowane diety nie odbiegają od tych co jest w gminach 

sąsiednich. Proponuje się zróżnicowanie diet w zależności od pełnionej funkcji oraz w 

zależności w ilu komisjach radny pracuje. Omówił potrącenia z jakich tytułów będą następować 

i w jakich wysokościach. Powiedział, że zdaje sobie sprawę z tego, że społecznie może to zostać 

krytycznie odebrane ale ci co krytykują nie chcą zostać radnymi. Radni w związku z pełnieniem 

funkcji jakiś czas na to poświęcają, kosztem rodziny kosztem różnych rzeczy i za to należy się 

jakaś rekompensata. Radni którzy pracują nie otrzymują wynagrodzenia od pracodawcy za czas 

poświęcony na pracę w radzie. Radni gminy Pierzchnica nie są gorsi od radnych innych gmin. 

 Radny Wiesław Kwaśniewski sugerował żeby listę obecności podpisywać na końcu 

posiedzenia, a nie na początku. Mówił, że zauważył takie przypadki, że niektórzy posiedzą  

15 minut i wychodzą bez zwalniania się. Jakoś należałoby to zdyscyplinować. Z radnych mało 

jest takich zdarzeń ale sołtysi to stosują takie praktyki, a to jest trochę niepoważne. 

Przewodnicząca komisji i wiceprzewodniczący komisji Jan Stęplowski twierdzili, że nie 

są to nagminne przypadki tylko sporadycznie ktoś wyjdzie wcześniej. 

Radna Renata Błaszczyk powiedziała, że ma w sprawie podwyższenia diet inne zdanie. 

Nie jest to czas korzystny na podwyższanie diet. Sugerowała żeby odłożyć na inny termin 

podjęcie tej uchwały i nawet żeby wycofać z tej sesji projekt uchwały.  
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Przewodnicząca komisji powiedziała, że musi się zwalniać z pracy i uzgadniać z 

przełożonym wyjście na sesje czy posiedzenie komisji, a czas nieobecności musi odpracować. 

Twierdziła, że proponowane diety nie są specjalnie wygórowane. 

Burmistrz poinformował, że od 1 sierpnia br. podniesione zostały uposażenia dla posłów 

o 60%. Weszła ustawa w życie, która podwyższyła progi dla radnych też o 60%. Podwyższone 

zostały uposażenia dla wójtów, burmistrzów, prezydentów wprowadzając minimalne 

wynagrodzenie. Powiedział, że z mocy ustawy jego wynagrodzenie będzie dużo wyższe od 

obecnego. Najniższe wynagrodzenie z mocy ustawy będzie wynosić ponad 15 tys. zł. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Gminy Pierzchnica oraz zwrotu kosztów podróży 

w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 5 członków komisji i 1 wstrzymał się od głosu. 

Komisja większością głosów  wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie 

ustalenia zasad i wysokości diet dla radnych Gminy Pierzchnica oraz zwrotu kosztów podróży. 

 

Ad.1.b)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie     

            ustanowienia zasad wypłaty diet przewodniczącym organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych Gminy Pierzchnica i poprosiła Burmistrza o omówienie projektu uchwały. 

 Burmistrz poinformował, że jest podobnie jak przy poprzednim projekcie żeby była 

dieta zryczałtowana dla sołtysów. W sąsiednich gminach są kwoty 210zł, 320zł i 350zł. 

Proponuje ustalić kwotę 300 zł miesięcznie. Też są potrącenia za nieobecność na sesji albo na 

naradzie zwołanej przez Burmistrza. Podobnie jest potrącenie za zwolnienie lekarskie jak przy 

radnych. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie 

ustanowienia zasad wypłaty diet przewodniczącym organów wykonawczych jednostek 

pomocniczych Gminy Pierzchnica w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie ustanowienia 

zasad wypłaty diet przewodniczącym organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

Gminy Pierzchnica oraz zwrotu kosztów podróży. 

 

Ad.1.c)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w sprawie zmian  

            w budżecie Gminy na rok 2021 i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie 

proponowanych zmian. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zwiększa się plan 

dochodów budżetowych o kwotę 33 200 zł oraz zwiększa się plan wydatków o kwotę 63 200 

zł. Omówił szczegółowo zmiany w dochodach budżetu określone załącznikiem Nr 1 - Plan 

dochodów oraz zmiany w wydatkach budżetu określone załącznikiem Nr 2 - Plan wydatków 

do projektu uchwały. Różnica między planem dochodów, a planem wydatków zostanie pokryta 

wolnymi środkami pochodzącymi z rozliczeń kredytów i pożyczek. Omówił również zmiany 
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jakie wprowadza się w załączniku Nr 3 Limity wydatków na wieloletnie przedsięwzięcia 

planowane do poniesienia w 2021 roku, w załączniku Nr 4 plan przychodów i rozchodów 

budżetu w 2021r. , w załączniku Nr 5 dotacje podmiotowe w 2021 roku.  

Burmistrz poinformował, że otwarte zostały oferty na budowę drogi Osiny-Lizawy i 

najdroższa wynosi 2mln 4 tys. zł a najtańsza 1 mln 700 tys. zł. Powiedział, że takie są teraz 

ceny za wykonanie 1 km drogi. Przetarg został unieważniony. Projektant przeanalizuje projekt 

i wprowadzi ograniczenia żeby zmniejszył się koszt wykonania, bo pieniędzy nie ma na tyle, a 

drogę trzeba zrobić. 

Po dyskusji członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy na rok 2021 w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod 

głosowanie kto jest za wydaniem pozytywnej opinii o proponowanych zmianach w budżecie 

gminy. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy na rok 2021. 

 

Ad.1.d)Przewodnicząca komisji poddała pod obrady komisji projekt uchwały w  

            sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036 i poprosiła Skarbnika Miasta i Gminy o omówienie 

zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej. 

Skarbnik Miasta i Gminy Krzysztof Cieślak poinformował, że zmiany w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej wynikają ze zmian wprowadzanych projektem uchwały w sprawie 

zmian w budżecie Gminy na rok 2021, który omawiał przed chwilą oraz zmianami w budżecie 

wprowadzonymi zarządzeniami Burmistrza od ostatniej zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. Omówił wprowadzane zmiany w załączniku Nr 1 Wieloletnia Prognoza 

Finansowa na lata 2021-2036 i w załączniku Nr 2 Wykaz przedsięwzięć realizowanych w latach 

2021-2024, które szczegółowo przedstawia objaśnienie do zmian w WPF stanowiącym 

załącznik Nr 3 do projektu uchwały.  

Członkowie komisji nie wnosili uwag do projektu uchwały w sprawie zmian w uchwale 

w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 2021-2036 

w związku z tym przewodnicząca komisji poddała pod głosowanie kto jest za wydaniem 

pozytywnej opinii o projekcie uchwały. 

Na 6-osobowy skład komisji udział w głosowaniu wzięło 6 członków komisji i za wydaniem 

pozytywnej opinii było 6 członków komisji. 

 Komisja jednogłośnie wydała pozytywną opinię o projekcie uchwały w sprawie zmian 

w uchwale w sprawie przyjęcia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Pierzchnica na lata 

2021-2036. 

 

Ad. 2.Sprawy różne. 

  Członkowie komisji nie występowali w sprawach dotyczących bieżącej działalności 

gminy. 
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Po wyczerpaniu porządku posiedzenia przewodnicząca komisji podziękowała 

wszystkim za udział i zamknęła posiedzenie. 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Protokółował: 

 

S.Kielesiński                                                                    

                   Przewodnicząca komisji 

 

                                                                                      Jadwiga Łopatowska 

 


